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Sekreterare                                                       Christel Westerberg    

USEK-representant                                          Vilde Aanesen 

Sponsorer                                                         Kajsa Larsson 

TK                                                                    Cecilia Åhlberg 
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Klubbverksamhet                                            Caroline Frumerie 

Utbildning                                                       Rikard Kjellman 

 

Suppleant (fritidsverksamhet, personal)         Anna Segerström         

Suppleant (kommunikation)                            Malin Braun    

Suppleant (anläggning/teknik)                        Gustaf Silén     

Suppleant (USEK)                                           Sofia Sancho 

 

Styrelsen har haft 11 protokollförda möten varav ett konstituerande. 

 

REVISORER 

Auktoriserad revisor                                        Grand Thornton, Johanna Hellström 

Revisor                                                             Eva Oesman     

Revisorsuppleant                                              Ingela Bäckström          

 

 

ANSTÄLLDA 

 

Fritidsledare                                                      Mia Nordenadler/ Michelle Van de Velde/  

                                                                          Louise Andrae/Elvira Sander/Marie Andell  

Tävlingsadministratör                                       Pi Eldblom           

Kansli                                                                Helena Wiseman       

                                             

                                                                                                                                             

 

MEDLEMMAR 

 

Totalt                                                                 1068 

Varav Hedersmedlemmar                                     22          

Juniorer (till 18 år)                                              546 

Seniorer (från 18 år)                                           500 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



VERKSAMHETSÅRET 2018 

 

Efter 2 år av ombyggnation av ridanläggningen har Djursholms Ridklubb under året 2018 

återgått till ett mer vanligt verksamhetsår. Styrelsen och verksamheten har under hela 2018 

fokuserat på att utvärdera, återinföra gamla och utveckla nya arbetsområden och rutiner.  

 

Stort tack till Eva Ulf, ridlärare, personal och alla hästar för ännu ett år av fint samarbete! Vi 

vill också varmt välkomna Suzana Sjödin som driver café Suzana.  

 

Direkt efter årsskiftet tog planeringen hög fart inför Patrik Kittel Dressage Tour, ett samarbete 

mellan Svenska Ridsportförbundet, Saab och Patrik Kittel. I februari var vi mycket hedrade 

över att få välkomna OS-ryttaren till DRK. Clinicen blev ett av de, om inte det största eventet 

klubben genomfört med ca 900 lyckliga åskådare på läktarna. Det var många fina 

ryttarekipage under clinicen och vi var extra glada över att två av dem var våra klubbkamrater 

Eva Ulf och Caroline Darcourt.  Vi ser fram emot Patrik Kittel Dressage Tour hos oss även de 

kommande 2 åren. 

 

Inte långt därefter fick vi möjlighet att i april välkomna EM-medaljören Therese Nilshagen till 

DRK. Stockholms Läns Ridsportförbund bjöd in Therese till att hålla en clinic och vi var 

förstås särskilt stolta över att få ta emot Therese hos oss. Mycket roligt var att två av ryttarna 

under clinicen var våra klubbkamrater Caroline Darcourt och Madeleine Näs. 

 

Tack till de många medlemmar som hjälpte till som funktionärer - dagarna blev två riktigt 

härliga inspirationsdagar! 

 

DRK är kommunens största fritidsgård och vi är stolta över den fina fritidsverksamhet 

klubben erbjuder. Fritidsledarna genomför ett fantastiskt arbete för klubbens yngre 

medlemmar. De skapar en säkrare stallmiljö och lägger grunden till ökad hästkunskap genom 

en mängd olika aktiviteter vilket också leder till en ökad gemenskap i stallet. Fritidsledarna är 

ett stort stöd till många i stallet och hjälper till så att alla ska känna sig välkomna, trygga och 

sedda.  

 

Vi har lärt känna vår nya anläggning och märker att mycket har blivit både enklare och bättre. 

Detta har även underlättat för vår tävlingsverksamhet på klubben. Under året har vi kunnat 

genomföra en stor mängd både större och mindre interntävlingar. Klubbens många aktiva 

medlemmars stora engagemang möjliggör att vi kan genomföra alla tävlingar och det är även 

roligt att så många vill tävla! Klubbens hopp- och dressyrlag har genomfört många fina 

framgångar på externa tävlingar.  

 

I september var vi alla glada över att få hälsa Elitdressyren välkommen tillbaka efter två års 

uppehåll. Det blev en lyckad tävlingshelg med många fantastiska ritter, hästar och ekipage. Vi 

tackar Lövsta Future Challenge och Dressage Power för ett fint samarbete. En tävling som 

Elitdressyren går inte att genomföra utan alla klubbens enastående funktionärer - ett stort 

varmt tack till alla de medlemmar som hjälpte till även denna helg. Eliten är en rolig tävling 

för klubbens medlemmar och bidrar till gemenskap, inspiration, mycket arbete och mycket 

kul! Vi ser fram emot Elitdressyren igen i september 2019. 

 

USEK har drivit sitt viktiga ungdomsarbete med ett flertal träffar och olika aktiviteter. Både 

spökkvällen och jul-revyn var även i år mycket lyckade och välarrangerade.  

 

För vt 2018 (från 1 mars) har DRK fått godkänt LOK-stöd. Ansökan för ht 2018 sker i 

februari 2019. 

 



Klubbens verksamhet bygger på värderingarna glädje, utvecklande och med hänsyn om både 

varandra och våra hästar. Vår vision är att inspirera och skapa förutsättningar för alla 

medlemmar att trivas och nå målen med sitt ridintresse. Vi ser fram emot att arbeta vidare 

med detta och mycket annat under 2019. 

 

Efter 3 år som styrelseordförande lämnar jag över stafettpinnen. Jag kommer fortsätta att ha 

mitt hjärta i DRK och finnas till hands när så behövs. 

 

För styrelsen i DRK i januari 2018, 

// Susanne Martinelle, ordförande 

 

 

 

 

EKONOMI RESULTAT 2018  

 

2017 års verksamhet slutade med litet positivt resultat. Inför verksamhetsåret 2108 hade vi 

inte fått godkänt något LOK stöd och alla investeringar som behövde göras i vår nya 

anläggning var inte gjorda. Det tillkom vid årsskiftet en extra utmaning i och med att vi 

behövde söka ny arrendator till cafeterian och därmed inte fick in någon hyra för den under 

första halvåret. Det har därför varit en stor utmaning under 2018 att få till ett rimligt resultat 

samtidigt som vi ville erbjuda våra medlemmar ett bra stöd, fritidsverksamhet, 

tävlingsverksamhet, events samt utbildningsmöjligheter.  

 

Under året har vi investerat i ny ljudanläggning i lilla manegen, samt nya kabeldragningar i 

anläggning för datorer och ljudanläggning. En ny arrendator kom på plats i cafeterian innan 

sommarlovet. Under året har vi ökat våra intäkter genom bl.a: uthyrning av fler skåp samt 

ökade sponsringsintäkter. Vi fick dessutom till allas stora glädje, besked innan årsskiftet att vi 

nu fått godkänt LOK stödet från och med andra kvartalet 2018, (varav ett kvartals bidrag 

hamnar på 2018 års resultat). Sammantaget gör vi därmed i år ett positivt resultat på 114 430 

kronor.  

 

Under 2019 kommer vi att behöva göra investeringar i cafeterians utrustning samt indragning 

av fiber för anläggningens nätverk, (som ursprungligen var budgeterat för 2018). Vi kommer 

att få en högre hyra att betala för anläggningen då Kommunens subventioner av hyran 

minskar. På den positiva sidan kommer dock en högre medlemsavgift, (som beslutades vid 

årsmötet 2018) att ge ett något högre tillskott, samt vårt efterlängtade LOK stöd som kommer 

att ge oss större möjligheter att stödja medlemsverksamheten inom flera områden. 

//Emma Matell  

 

 

 

 

 
 

 



 



 

 
 

 

 



 
 



 

 



 
 



 

 
 

 

 

 

 

 



SPONSRING  

 

Vi vill framföra ett stort tack till alla våra lojala och fantastiska sponsorer och 

samarbetspartners. Utan våra sponsorer hade klubbens omfattande tävlingsverksamhet inte 

kunnat genomföras. Med hjälp av våra sponsorer har vi under det gångna året kunnat hålla 

hög klass på prisborden vid samtliga lokala tävlingar. 

 

Vi är speciellt tacksamma för våra guldsponsorer Falsterbo Horse Show, Krafft och NEC som 

på olika sätt sponsrar vår verksamhet. Vi har även trogna silversponsorer och där många av 

dem har sponsrat oss under många år. Stort tack för förtroendet även detta år, Anicura, 

Brunmåla, Englesson, Get the Gallop, Handelsbanken ,H&M, Inneform, Lexus, 

Marques & Vieira, Skandiamäklarna, Stockholm Ridsport, Q-Channel och UME släp. 

 

I februari stod vi som värd för Patrik Kittel Dressage Tour. På förmiddagen så var det en 

inspirationsdag för ungdomar mellan 13-20 år. Senare på eftermiddagen så hölls en fullsatt 

clinic i vårt ridhus med Patrik Kittel. Vi är väldigt glada för samarbetet mellan Elect Live AB 

och Patrik Kittel Dressage Tour, ett samarbete som sträcker sig fram till 2020. 

 

På grund av ombyggnationen så har vår dressyrtävling Elitdressyren legat nere. Men i 

september var det dags igen för 24:e gången. Vi var otroligt stolta över att Lövsta Future 

Challange kom tillbaka till tävlingen och vi fick förmånen att anordna den sista deltävlingen. 

Vi fick även förtroendet att anordna Dressage Powers sista deltävling i deras Grand Prix tour. 

  

Övriga klassponsorer under tävlingshelgen var Sadeldoktorn, Errplus, Saab, Brunmåla, Get 

the Gallop och Stockholm Ridsport. Vi hade även en mängd företag som ställde ut på Torget 

och som frikostigt bidrog till fina hederspriser och vårt eget lotteri. Stort tack till 

Sadeldoktorn, Errplus, Brunmåla, Get the Gallop, Marques & Vieira, Einars Bilder, Jenny P, 

Stallvärme och Infracomfort, Upplands Bil, Zenwell, Func Factory, EA Hästsport och 

Jackson Hole. Och stort tack till Marques & Vieira som sponsrade med ett par fina jodhpurs 

som hederspris och Engelsson som även i år så generöst sponsrade med en Howardfåtölj.  

 

Sist men inte minst ett stort tack till alla fantastiska funktionärer som hjälper till på tävlingar 

och event. Och som även har hjälp till i sponsorarbetet med hederspriser till övriga tävlingar 

under året. Stort tack till er och till alla andra sponsorer som hjälp oss under det gångna året. 

//Kajsa Larsson 

 

 

ANLÄGGNING/TEKNIK 

 

Inom Anläggning/Teknik har det varit ett händelserikt år i de nya lokalerna.  

Vi har under året slutfört installation av ljudsystem på anläggningen med bland annat 

högtalare i lilla ridhuset och cafeterian. Systemet är till för att användas dagligen i ridskolan 

men är även länkat till stora ridhuset för att kunna fungera tillsammans med det och cafeterian 

vid tävlingar.  

 

Trådbundet nätverk har installerats på anläggningen för att koppla samman bildskärmar, 

säkerställa uppkoppling för domare, kontor, sekretariat mm.  

Fasta elinstallationer har gjorts till bland annat bildskärmar.  

 

Vi har också påbörjat projektering av cafeterian för att uppgradera köket och förbättra hela 

cafeteriamiljön med nya möbler och ett nytt koncept. Förhoppningen är att ro detta i hamn 

under 2019. 

//Gustaf Silén 
 

https://www.google.com/search?rlz=1C1GCEJ_enSE821SE821&q=marques+%26+vieira&spell=1&sa=X&ved=0ahUKEwiD1oqSoaLgAhUCa94KHao-CN0QBQgqKAA
https://www.google.com/search?rlz=1C1GCEJ_enSE821SE821&q=marques+%26+vieira&spell=1&sa=X&ved=0ahUKEwiD1oqSoaLgAhUCa94KHao-CN0QBQgqKAA
https://www.google.com/search?rlz=1C1GCEJ_enSE821SE821&q=marques+%26+vieira&spell=1&sa=X&ved=0ahUKEwiD1oqSoaLgAhUCa94KHao-CN0QBQgqKAA


 

KANSLI och MEDLEMSFRÅGOR  

 

Nu har vi funnits på plats i våra nya fina lokaler i lite över ett år. Klubbens lokaler ligger på 

plan 1, där finns kansliet, USEKs rum, lektionssalen, loungen samt cafeterian. Att ha allt 

samlat underlättar samarbete, skapar en härlig klubbtillhörighet och stärker vår ”Vi-känsla” på 

bästa sätt.  

 

På plan 2 finns omklädningsrum för både pojkar och flickor samt över 200 skåp till uthyrning. 

Info angående hyra av skåp finns på hemsidan. 

 

Både lektionssalen samt loungen går att hyra, information samt priser finns på vår hemsida. 

Vi ser över möjlighet till bokningssystem online framöver. Vi har haft en hel del aktiviteter 

inbokade under året i våra lokaler. Allt från föreläsningar anordnade av klubben samt externa 

möten och träffar. 

 

Information angående vad som händer på klubben finns på vår hemsida samt skickas ut 

löpande via vårt nyhetsbrev. Nyhetsbrevet skickas ut, till de som registrerat sig, ca fyra gånger 

per år. I nyhetsbrevet och på hemsidan får man ta del av vad som händer här på klubben och i 

stallet. Man finner även en hel blandning info kring allt möjligt som har med ridsporten att 

göra, inklusive medlemsframgångar, info från/av sponsorer, klubbkläder etc. Nyhetsbrevet, 

hemsidan, sociala media, facebook etc är en fortsatt viktig länk för oss alla. Vi fortsätter 

sträva efter att nå fram till fler och fler medlemmar, sponsorer, besökare och även allmänt 

ridintresserade.  

 

Kansliansvarig, Helena Wiseman, finns på plats i stort sett dagligen, förutom under skolloven 

då kansliet är stängt. Medlemmarna kan snabbt och enkelt få svar på klubbfrågor via klubbens 

mejl drk@telia.com, tex fakturering av medlemskap, hyra av skåp och/eller lokal samt frågor 

kring klubbkläder etc. Adressändringar och/eller uppdatering av epost adress sker även det till 

mig på  drk@telia.com. Frågor gällande lektionsridning, ändring/uppsägning av ridtid etc 

hänvisas till ridskolan. Kansliet ligger i direkt anslutning till caféet vilket gör det enkelt 

tillgängligt för våra medlemmar samt besökare, dörren är alltid öppen när jag är på plats – 

välkomna in!  

 

KLUBBKLÄDER – DRKs PROFILSORTIMENT samt Klubbjackor 

Vi är mycket stolta över vår DRK kollektion av klubbkläder och profilsortiment som 

lanserades i slutet av 2014. Den säljs i vår webbshop som sköts av vår samarbetspartner 

Profilkompaniet i Täby. Webbshopen nås via länk på DRKs hemsida. Kollektionen ska vara 

och är ”levande”, det kan komma till eller tas bort plagg och varor beroende på popularitet 

eller årstid. Hör av er om det är något ni saknar eller skulle vilja ändra på i kollektionen. På 

kansliet finns en mindre provkollektion om man vill prova storlekar eller bara känna på 

kläderna. Tid bokas via mig på klubbens mejl.  

Klubbjackan samt tävlingsjackan är från Kingsland och beställs via klubben på 

drkshoppen@gmail.com. På kansliet finns en mindre provkollektion av Kingsland jackor om 

man vill prova storlek. 

// Helena Wiseman 
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FRITIDSLEDARNA  

 

Under första halvan av verksamhetsåret 2018 arbetade Mia Nordenadler, Louise Andrae och 

Michelle van de Velde som fritidsledare, och under hösten lämnades arbetet succesivt över till 

Marie Andell och Elvira Sander. Fritidsledarna är anställda av Djursholms Ridklubb och finns 

i stallet måndag till lördag. Våra arbetsuppgifter under en normal arbetsvecka innefattar ofta 

följande; 

 

Hjälpa elever inför och efter ridlektioner i så stor utsträckning som möjligt  

Vi hjälper ridskolan med att borsta, sadla och tränsa ponnyerna inför dagens första lektion, 

detta är ett bra sätt att se hur hästarna är för dagen 

Finnas till hjälp i stallet för barn, ungdomar och vuxna. Detta är endast möjligt då vi inte har 

schemalagda aktiviteter såsom skötarkurser eller teorilektioner 

Handledning av skötare och provskötare 

Närvara vid USEK:s veckomöten 

Planering, administration och tid på kontoret 

Hantera skåp och kontrakt till dessa  

Städa teorisal och kontor  

Andra kurser/utbildningar eller möten i stallet 

Förbereda och genomföra olika aktiviteter som till exempel rykt-/ och smörjtävlingar 

30 minuters teori med 12 nybörjargrupper efter deras ridpass åtta gånger per termin 

Skötarkurs två timmar med åtta träffar med två grupper 

 

Fritid i stallet: Att finna till hands som stöd i stallet är en av våra viktigaste uppgifter. Vi finns 

i stallet för att svara på frågor som rör det mesta av DRK’s verksamhet. Att vara där när 

problem uppstår och kunna hjälpa till med allt från uppsittning, hästvård, borttappade nycklar 

till att lyssna på problem är otroligt viktigt för oss. Det är viktigt att känna av stämningen 

mellan såväl yngre barn som äldre ungdomar för att kunna agera, om det skulle behövas. 

Målet är att stallet ska vara en plats där alla trivs och mår bra.  

 

Teorilektioner: Teorin genomförs med samtliga nybörjargrupper, åtta tillfällen per termin. 

Tonvikten av undervisningen läggs på säkerhet, hur man sätter på och tar av sadel, träns och 

grimma samt hur vi är mot varandra i stallet.  

 

Nybörjarkurs för vuxna: Kursen vänder sig till föräldrar med barn i nybörjargrupperna. Utan 

barn med i stallet går vi igenom säker hästhantering, grimma, sadel, träns, borstar och täcken 

samt hur man leder sin ponny till och från manegen. Kursen har genomförts vid fyra tillfällen 

under året.  

 

Skötarkurser: Alla som vill bli skötare måste gå på en skötarkurs. Deltagarna ska vara ska 

vara 10 år eller äldre samt rida minst i en J1-grupp på ridskolan. Under kursen går vi grundligt 

igenom skötsel, sjukvård, hovar, foder och hästens delar samt hur man skall vara en bra 

kompis dvs. är man skötare på DRK så är man en förebild för alla barn och ungdomar i stallet. 

Vi varvar teori med praktik i stallet. Kursen avslutas med ett skriftligt prov och utdelning av 

sköthästar. Träffarna är ca två timmar/träff under åtta veckor.  

 

Skötare och skötarmöten: Alla skötare sköter om sin häst eller ponny två dagar i veckan. Vi 

fritidsledare lägger mycket tid och energi på att bekräfta, stötta, uppmuntra och finnas till för 

våra skötare. Vi anordnar regelbundet tävlingar och pysseldagar för skötarna. På våra 

skötarmöten som sker i början av varje termin tar vi bland annat upp förändringar som rör 

skötarna och tar upp det som har vart bra och det som har vart mindre bra under terminen som 

gått. Dessutom är skötarmötet ett forum för skötarna att framföra sin mening eller att komma 

med förslag.  

 



Utbildningar & kurser: Vi väljer ut engagerade ungdomar som får gå på Ridsportförbundets 

utbildningar ULK och FULK samt övriga kurser som ordnas av Ridsportförbundet. Förutom 

våra skötarkurser ordnar vi även interna kurser för alla ungdomar, under hösten hade vi 

exempelvis en kurs i hur man fixar hästen fin för tävling.  

 

Pysseldagar: Vi har haft flera tillfällen med pyssel för såväl skötare som andra elever under 

året. Till exempel alla hjärtansdagpyssel, påskpyssel, halloweenpyssel och julpyssel. Vi har 

även tillverkat nya namnskyltar tillsammans med barnen och ungdomarna i klubben till 

skötarnas lådor i ”lådrummet”. Under året har det även kommit pyssel och spel som finns 

tillgängliga varje dag om man vill hänga i teorisalen.  

 

Planering och administration: Planering görs på tider då behovet av stöd ute i stallet inte är 

lika stort, det är viktigt för oss att läsa på och skriva/sammanställa material och underlag inför 

kurser. Material till pysselaktiviteter ska även inhandlas. Alla våra kurser, pyssel och andra 

aktiviteter som anordnas av oss skall annonseras i stallet och på fritidsledarnas 

instagramkonto: fritidsledarna_drk. Vi rapporterar även in underlag för LOK-stöds ansökan 

till ansvarig i DRK:s styrelse.  

 

USEK: En av fritidsledarna deltar på USEK:s veckomöten. Vi sitter med och lyssnar, svarar 

på frågor och finns till hands. Fritidsledarna finns även med som stöd och hjälp vid planering 

och genomförande av USEK:s större aktiviteter som ”Spökkväll” och ”Julrevy”.  

 

Möten: Vissa fredagar deltar en av fritidsledarna på ridskolans personalmöte. Då har vi 

möjlighet att informera om vår planering och vi får ta del av information från ridskolan. Vi 

har även regelbundna samverkansmöten mellan klubbens personal, styrelse och ridskolan. 

Samarbetet med Eva Ulf och fritidsledarna fungerar mycket bra.  

 

Städning: Vi städar lektionssalen och fritidsledarnas kontor samt hjälper till med övriga 

utrymmen när vi har möjlighet.  

 

Skåp: Vi ansvarar för utdelning av skåp som finns i omklädningsrummet samt skåpkontrakten 

mellan klubben och medlemmarna. 

 

Resor: Vi är med och anordnar resor för klubbens yngre medlemmar, under året besökte cirka 

50 glada ungdomar Strömsholm under nationaldagstävlingarna samt att ett gäng åkte till 

Strömsholm för att delta i Folksam Hästkunskap Cup under hösten.  

 

2018 har varit ett intensivt och roligt år där mycket har hunnits med i fritidsverksamheten! Vi 

ser nu fram emot ett roligt 2019 tillsammans med klubbens alla medlemmar. 

 // Elvira Sander och Marie Andell 

 
 

KOMMUNIKATION 

 

Klubbens kommunikationskanaler utåt är framförallt klubbens egna webbsida, Facebook-

sidor, och Usek:s och fritidsledarnas Instagram. Dessa kompletteras av anläggningens 

informationsskärmar och de ca fyra nyhetsbreven som distribueras per år.  

 

Medlemmarna kan kontakta klubben genom vårt kansli där Helena Wiseman gör en mycket 

bra insats med att svara på medlemmars frågor via telefon och epost. För mer öppna 

diskussioner kan medlemmarna även använda klubbens kanaler på Facebook och Instagram. 

Det finns även en mailadress för frågor om webbplatsen. 

 



Klubben har två Facebook-konton. En officiell "sida" vars alla nyheter också presenteras på 

webbsidan genom inlänkning. På Facebook-sidor kan inga medlemmar göra egna inlägg utan 

är hänvisade till att kommentera de officiella inläggen. Det andra kontot är klubbens 

Facebook-grupp där alla gruppmedlemmar kan göra inlägg och kommentera. Vi ser inte 

någon möjlighet att ha enbart ett konto eftersom det finns ett behov att medlemmar själva kan 

publicera länkar till startlistor eller rapportera från tävlingar med mera medan ”sidan” behövs 

för att kunna länkas in på webbsidan. Hermine Pagmar Hansson är klubbens Facebook-

ansvariga som gör en mycket stor insats för att se till att medlemmarna förses med aktuella 

nyheter om vad som händer i och runt klubben. Hermine är även den som arbetar med 

klubbens nyhetsbrev. 

 

Ansikte utåt på anläggningen är annars främst våra fritidsledare Marie Andell och Elvira 

Sander. De finns tillgängliga för medlemmarna varje dag med ordinarie verksamhet och kan 

förmedla information mellan styrelsen och medlemmar och mellan medlemmar och styrelse. 

 

Det är många av klubbens medlemmar som engagerar sig och bidrar till att klubbens 

kommunikation fungerar, t.ex hanterar tävlingskommittén all tävlingsinformation på 

webbsidan och det görs jobb med anläggningens skärmar. En stor insats gjordes också för att 

få kommunikationen på plats inför evenemanget Elitdressyren. Kommunikation vill tacka alla 

som hjälper till på ett eller annat sätt – inga nämnda, inga glömda. 

// Malin Braun 

 
 

 

USEK 

 

Ordförande                                                     Victoria Nygren-Ek 

Vice ordförande                                              Miranda Edsparr 

Sekreterare/städ                                              Mira Stierna 

Vice sekreterare                                              vt Ottilia Sonnorp/ht Caroline Åhlberg 

Ekonomiansvarig                                            Agnes Carlberg  

Hemsida                                                          Irma Meldahl 

Sociala medier                                                vt Tekla Holmlund/ht Nora Stensmyren                                           

Aktivitetsansvarig                                          Emma Nordwall 

Cheerleader                                                    Tess Kotsinas  

Affischansvarig                                              Ebba Kjellman 

 

 

 

Året började med ett årsmöte i februari där sex nya ledamöter valdes in. I samband med 

årsmötet så var den årliga tårttävlingen där vi hade många fina bidrag. Efter detta startade en 

hektisk vår. Våren var fylld av många traditionella aktiviteter såsom chokladbollsjakten och 

påskäggsjakten. Vi gick även på många utbildningskurser för att etablera och utvecklas som 

styrelse. Victoria och Irma har även gått ungdomsledarkursen samt Emma och Ebba har gått 

förberedelse för ungdomsledarkursen. 

 

Redan under sommaren började planeringen av julrevyn och skrivandet av manuset till den 

fantastiska föreställningen som i år hade temat bröderna Grimm. Sedan efter sommaren så 

flyttade två av våra ledamöter utomlands, Tekla och Ottilia. Här började sökandet efter två 

nya personer som kunde ta deras platser. Direkt efter starten av nya terminen så valdes två 

nya in, Caroline Åhlberg och Nora Stensmyren och vi hade ett extrainsatt årsmöte. 

 



Under hösten har vi hunnit anordna flera roliga aktiviteter men pga att planeringen till 

julrevyn tog en hel del tid och kraft så bestämde vi för att endast ha en hundhoppning och den 

populära spökkvällen utöver julrevyn. Vi var även nu nästan en helt ny styrelse med endast 

två stycken som suttit ett helt år innan. Detta visade sig bli utmanande i planerandet av 

julrevyn eftersom att nästan ingen i styrelsen deltagit tidigare i showen men det var även 

superkul med nya idéer och tankar. Några månader in på terminen var det dags för 

spökkvällen. Detta blev som vanligt en succé och många tyckte att det var höstens roligaste 

(men också läskigaste) aktivitet. 

 

När december sedan kom och det var dags för slutfixet inför julrevyn var alla i styrelsen 

väldigt pirriga eftersom att all planering och arbete skulle sättas på prov. Rätt som det var så 

var dagen kommen. Den 9 december och julrevyn. Showen visade sig bli en stor succé och vi 

kunde inte varit mer stolta över alla deltagande och oss själva. 

Sammanfattningsvis så har detta år bjudit på mycket utveckling och roliga aktiviteter. Vi är 

nu hur redo som helst att kicka igång 2019! 

 

Ungdomssektionens mål för 2019 samt utvärdering av mål 2018 

I början av 2018 satte ungdomssektionen upp tre mål som vi skulle jobba med under året. 

Dessa var: 

- Fortsätta att försöka upprätthålla en bra kontakt och relation men även 

kommunikation med både barn och vuxna. 

Vi har jobbat med detta mål genom att vi har haft en kontinuerlig kontakt med styrelsen och 

upprätthållit den så att den inte förloras. Detta underlättas även av att vi har en representant 

från usek med på styrelsemötena som för största delen av kommunikationen mellan stora 

styrelsen och usek. För att upprätthålla kommunikationen och kanske till och med göra den 

bättre med barn/yngre så har vi då fortsatt med våra aktiviteter och även försökt vara synliga i 

stallet med våra jackor och nya västar. Vi vill ju självklart även att de yngre ska få vara med 

att tycka till och kunna påverka så detta har vi bland annat försökt att framhäva i form av 

omröstningar på våran instagram men även frågat vad de bland annat vill ha för aktiviteter. 

 

- Fortsätta sträva efter att etablera usek mer i form av fler nya aktiviteter för att 

engagera fler åldersgrupper. 

Detta mål har vi inte riktigt uppnått eller jobbat med så mycket som vi önskat och därför har 

vi kvar det som mål för 2019. Pga att vi blev så många nya ledamöter och vi valde in nya 

efter halva året så har detta inte varit en prioritet och det har skjutits lite åt sidan skulle man 

kunna säga. Vi ska fortsätta med att försöka engagera fler åldersgrupper eftersom vi 

fortfarande till stor del, mest intresserar de lite yngre. 

 

- Lägga stor fokus på värdegrunden och att förbättra klimatet och gemenskapen på 

klubben. 

Vi har under året verkligen jobbat med att se till så att klimatet mellan medlemmarna på 

klubben har varit trevligt och positivt. Vi har inte gjort något enskilt arbete med just detta 

men vi tänker på att hela föregå med gott exempel men även att använda oss av hej-policyn 

för att göra klimatet bättre här på klubben och framför allt bland de yngre. 

 

Nya mål för 2019 

- Fortsätta sträva efter att etablera usek mer i form av fler nya aktiviteter för att 

engagera fler åldersgrupper, stor fokus på äldre (tonåringar) och att vara synliga. 

- Fortsätta jobba med värdegrunden och klimatet (gärna ha någon aktivitet som utgår 

ifrån detta). 

- Kopplat till mål 1: Lägga stor fokus på att göra oss synliga och tillgängliga, 

marknadsföra oss själva. 

 

//Victoria Nygren Ek 



MILJÖ 

 

Miljötänkande är nu en väl integrerad del i verksamheten. Det är något som är med oss vid 

inköp och evenemang.  

En kan se ridklubbens medlemmar och personal samt ridskolans personal dagligen engagera 

sig vid t.ex. källsortering som nu fungerar mycket väl. 

 

Ridklubben och ridskolan har under året haft en gemensam utvärdering tillsammans med 

kommunen. 

 

Under eliten var miljöanpassning på dagordningen vid ett tidigt stadie och vi fick sponsring 

med ekologiska varor. I stallet sitter nu Lövsta Future Challenges arbetsmaterial uppe med 

tips för miljötänkande inom ridverksamhet och i vardagen. 

//Cecilia Åhlberg 
 

 

UTBILDNING 

 

Under 2018 har 8 ungdomar genomgått Ridsportförbundets ledarutbildningar, 2 kurser i Grönt 

kort har genomförts, 1 instruktör till Grönt kort har utbildats och styrelsen har 

kompetensutvecklats i styrelsearbete. 

//Rikard Kjellman 
 

 

KLUBBVERKSAMHET OCH VÄRDEGRUNDSARBETE 

Under våren 2018 så genomförde vi en medlemsenkät med syfte att ta reda på våra 

medlemmars syn på och eventuella önskningar gällande ridklubbens och ridskolans aktiviteter 

och erbjudande. Helt enkelt: vad fungerar bra, vad kan förbättras och vad skulle man önska 

sig. 

Sammanfattningsvis var omdömena mycket goda och vi ska vara stolta över vår klubb. Vi 

fick även många bra förbättringsförslag. Baserat på resultatet skapades sju undergrupper som 

arbetade vidare med förbättringsförslagen under våren och början av hösten. Grupperna var: 

medlemsaktiviteter, USEK, utbildningar, tävlingar, ridskolan, kommunikation samt 

bemötande. En kommunikationsplan togs fram och övergripande resultat från enkäten och 

gruppernas arbete kommunicerades via våra olika kanaler till medlemmarna. Resultat av 

gruppernas arbete finns även att läsa om i en presentation. Det är bara att fråga Caroline om ni 

vill ha mer info. Planen är att göra en ny enkät våren 2020. 

 

Den 4 december kom sömnforskaren och författaren Helena Schiller till oss. Helena har 

dessutom varit verksam som elitryttare i hästhoppning under flera år och började sin karriär 

på ponnyerna på DRK. Numera verkar hon som tränare för unga talanger. Helena föreläste för 

drygt 30 medlemmar och icke medlemmar om det högaktuella ämnet stress och återhämtning. 

Hon gav oss många insikter och konkreta tips. Under föreläsningen fanns tid för reflektion 

och flera intressanta diskussioner uppstod. I samband med föreläsningen hann vi med lite 

mingel och lättare tilltugg. 

 



Under året har många medlemmar och deras familjer ställt upp som funktionärer. Något som 

är nödvändigt för att vi ska kunna genomföra våra aktiviteter. Vi är dock otroligt tacksamma 

och stolta över allas engagemang. Fantastiskt att vara en del av. Under Kittel-helgen bl a 

visade många medlemmar sitt engagemang genom att rycka in och säkerställa att vi hade ett 

fungerande café. För att tacka alla som har varit funktionärer under detta år anordnas en 

funkisfest den 15 februari. I skrivande stund pågår planering för fullt. 

Säkerhet och krisplan  

Inför Eliten gjordes en total genomlysning av vår säkerhetsplan vid stora arrangemang. 

Områden att beakta, vad som ska göras, roller samt logistik finns nu uppdaterat. 

//Caroline Frumerie 

 

 

 

TÄVLINGSKOMMITTÉN TK 

 

Sammankallande                                           Henrik Knobel                   

Ekonomi                                                        Henrik Knobel 

                                                                       Pi Eldblom 

Tävlingsadministration                                  Pi Eldblom 

ITK klubbtävlingar                                        Cecilia Åhlberg, hoppning 

                                                                       Karin Jonsson, dressyr 

                                                                       Sandra Westerberg, dressyr 

Externa tävlingar                                           Alexandra Magnusson, dressyr                                                                     

                                                                       Pi Eldblom, sekretariat 

Kommunikation                                             Hermine Pagmar Hansson 

Hemsida                                                         Lotta Kavtaradze, Sandra Westerberg                                                                       

Teknik                                                            Henrik Knobel 

Övriga ledamöter                                           Eva Ulf, ridskolan 

                                                                       

Ovanstående har under året ingått i TK. Under 2018 utgick Elisabeth Lindberg som 

samordnare för hopplagen ur TK. Nytillträdd under 2018 är Sandra Westerberg med 

huvudansvar för interntävlingar och championatspoäng, samtidigt som Karin Jonsson 

fortsätter att stötta arbetet med sin gedigna erfarenhet. Utöver ordinarie medlemmar har 

Emelie Colérus deltagit i en del möten som extra resurs. Emelie ansvarar också för 

utbildningen i Grönt Kort som krävs för att tävla externt. 

 

Den samlade kompetensen i TK har i sin sammansättning för närvarande viss tyngdpunkt åt 

dressyren. Cecilia Åhlberg har därför börjat utforma en kompetensgrupp kring de frågor som 

rör hopptävlingarna. 

 

Åter ett stort tack till alla som har bidragit till alla interna och externa tävlingar under året. 

Det stora intresset att delta i tävlingarna syns med stora startfält som ibland ger långa dagar, 

men som uppskattas av alla som vill öva sig i tävlingssammanhang. När vi nu blivit lite varma 

i kläderna i den nya anläggningen, så kom då även Elitdressyren tillbaka till klubben.  Vi 

ordnade återigen ett av kvalen för Lövsta Future Challenge för Unga Ryttare respektive Unga 

Hästar och vi fick även förtroendet att arrangera ett av kvalen av LiveArena & Dressage 

Power Grand Prix Tour. Båda tävlingarna sändes live via web tv. Lagom till Eliten utrustades 

lilla manegen och cafeterian med ljud från musik och speaker så att tävlingarna nu bättre kan 

följas från framridningen. 



 

Under året har vi i TK arbetat vidare på att bygga struktur och rutiner. Som del i det arbetet 

har TK sammanträtt enligt ett fast schema var sjätte vecka då vi hinner återkoppla 

erfarenheter från våra interna och externa tävlingar och att hantera åsikter och förslag som 

kommer in från klubbmedlemmar, tävlande som funktionärer och föräldrar. Vi har arbetat 

vidare med att förfina och förtydliga informationen i våra instruktions- och regeldokument i 

nya uppdaterade revisioner. Det togs även fram en årsmodell för återkommande datum för 

planering och anmälan av våra interna och externa tävlingar, anmälan av lagen, osv. 

 

Utöver TK’s egna möten, har det anordnats möten med styrelsen och ridskolan för att utbyta 

information och fatta gemensamma beslut, en rutin som uppskattats från båda hållen och 

bygger vidare på att forma och slipa på våra gemensamma värderingar. 

 

Jag vill passa på att tacka alla för deras insatser inför och under tävlingarna under året. Stort 

lycka till önskas alla tävlingsekipage, individuellt och i lag på banorna under 2019.  

 

Nedan följer rapporterna från de olika delansvaren. Mycket av det som har hänt under året på 

våra interna och externa tävlingar går även med fördel att läsa i rapporter på klubbens olika 

kommunikationskanaler. Speciellt stort tack till vår outtröttliga skribent Hermine Pagmar 

Hansson 

// Henrik Knobel 
 

 

ITK  

 

Interna klubbtävlingar 2018, Djursholms Ridklubb 

Vårterminen 2018: 

Tävling:   Datum: Juniorer: Seniorer: Privat: 

KM Hoppning  180114 13 st 9 st 11 st 

Hoppning – Debutant, Mini-LD, LD 180121 54 st 4 st 1 st 

KM Dressyr   180128 2 st 11 st 11 st 

Dressyr – Blåbärsdressyr, LC:1, LC:2 180204 50 st 12 st 2 st 

Hoppning – LD, LC, LB  180218 18 st 4 st 1 st 

Dressyr – LB:1, LA:1  180225 1 st 18 st 4 st 

Hoppning – Debutant, Mini-LD, LD 180311 57 st 3 st 0 st 

Hoppning – LD, LC, LB  180318 23 st 5 st 4 st 

Dressyr – LB:3, LA:3  180325 0 st 12 st 6 st 

Dressyr – Blåbärsdressyr, LC:1, LC:2 180401-02 27 st 9 st 4 st 

Silverhästen som blev en LD, LC 180513 18 st 5 st 0 st 

 

Höstterminen 2018: 

Tävling:   Datum: Juniorer: Seniorer: Privat: 

Dressyr – Blåbär, Lingon, LC:1, LC:2 180923 52 st 14 st 4 st 

Hoppning – Debutant, Mini-LD, LD 181007 64 st 10 st 8 st 

Hoppning – LD, LC  181021 16 st 7 st 1 st 

Dressyr – Blåb. ling, LC:1, LC:2, LB:1 181103-04 42 st 19 st 10 st 

Dressyr – LB:1, LA:1  181111 3 st 20 st 2 st 

Hoppning – Debutant, Mini-LD, LD 181118 82 st 13 st 5 st 

Dressyr – LB:3, LA:3, MsvC:1 181125 0 st 18 st 9 st 

Hoppning – LD, LC  181202 15 st 5 st 6 st 

 

Antal starter totalt år 2018:  539 st 206 st 92 st 



 

ITK har under året bestått av Karin Jonsson och Sandra Westerberg. Cecilia Åhlberg tog 

under slutet av 2018 över ansvaret för ITK hoppning. Alexandra Magnusson har bokat 

domare till våra interna dressyrtävlingar. Sandra Westerberg har ansvarat för 

uppklassningspoäng, vandringsprispoäng samt championatpoäng. Vi vill passa på att tacka 

alla lektionsryttare och föräldrar/anhöriga som ställt upp som tävlingsledare och funktionärer 

– utan er blir inga tävlingar av.  

 

Vi har genomfört 16 tävlingar under året 2018, 8 i hoppning och 8 i dressyr.  

 

Under året beslutade TK att från 2019 tills vidare ha ett uppehåll med Championat och 

Vandringspoäng.  

 

Vi har under året uppdaterat alla dokument för de interna tävlingarna; instruktioner för 

tävlingsledare samt att tänka på om du ska tävla på interntävlingar. Vi har även ändrat 

reglerna för Mini-LD till inverkansridning för att främja bra ridning med god inverkan. I 

dressyren har vi skapat en ny klass som heter Lingondressyr som blir steget efter 

Blåbärsdressyr och förberedande för LC:1 då programmet innehåller en del i galopp. Vi 

genomförde även ett stormöte i cafeterian för att informera om ny information och berätta hur 

vi önskar att våra klubbtävlingar ska gå till. 

 

Under året skedde en intern utbildning av dressyrdomare för klasserna Blåbär-, Lingondressyr 

samt LC:1 som leddes av Sara Rubin. 10 personer deltog, både personer som dömt tidigare, 

samt nya domare. Förhoppningen är att lite fler olika personer ska döma dessa klasser i 

dressyr framöver. 

 

Nedan presenteras 2018 års mest framgångsrika lektionsryttare: 

 

Vandringspris dressyr och hoppning 

Titos vandringspris (16 år och yngre): Tess Kotsinas 

Mariannes vandringspris (17-25 år): Vilde Aanesen 

Seniorernas vandringspris (över 25 år): Hermine Pagmar Hansson 

 

Championat 

Hoppning ponny: Miranda Edsparr 

Hoppning häst: Tess Kotsinas 

Dressyr ponny: Lovisa Nordenadler 

Dressyr häst: Hermine Pagmar Hansson 

 

Klubbmästare 2018 

KM Dressyr Junior – Evelyn Fägnell/Boldermans Boston 

KM Dressyr Senior – Gunnel Bergqvist/Everyoneshope Gräns 

 

Lilla KM Hoppning ponny – Madeleine Carlsson/Millano 

Lilla KM Hoppning häst – Lovisa Colérus/Algier 

Stora KM Hoppning ponny – Thea Tidlund/Skånhällas Joppe 

Stora KM Hoppning häst – Rebecca Vejdemo/Maserati 

 

Silverkannan/Silverhästen 

Uteblev pga för få anmälda starter. 

 

Avslutningsvis vill ITK tacka för det gångna året som bjöd på mycket förändringar och 

utveckling, och hoppas på ett nytt trevligt och givande tävlingsår 2019. 

//Karin Jonsson och Sandra Westerberg 



ETK 

 

Under 2018 anordnande DRK följande lokala hopp- och dressyrtävlingar på hemmaplan, 

  

7-8 april: Dressyr häst med division 3, första omgången (102 starter).  

14-15 april: Dressyr häst, Vårdressyr på Djursholm (57 starter).  

27 maj: Lektionsponnymästerskap 2018 (92 starter).  

28 oktober: Hoppning häst med final i division 4 (126 starter).  

Många ryttare från Djursholm har deltagit och fått fina placeringar vilket det går att läsa mer 

om i Nyhetsbreven som finns på hemsidan. 

 

 Ett stort tack till alla som har ställt upp som tävlingsledare, funktionärer och 

funktionärsansvariga under det gånga året! Vi hoppas att ni vet hur otroligt uppskattat det är! 

Det krävs ett stort engagemang i tävlingsverksamheten så att inte ett fåtal personer gör allting. 

//Alexandra Magnusson 

 

 

RAPPORT FRÅN DRESSYREN 

 Höjdpunkten för dressyråret 2018 var Elitdressyren som vi ordnade i september. En tävling 

som vi alla ska vara mycket stolta över! Vi hoppas dock att vi kommer att ha fler 

klubbkamrater med i startfältet 2019. Lite om 2018 nedan, utförliga rapporter finns på vår 

Facebooksida, i nyhetsbrev, på instagram och på hemsidan. 

 

För Tinne Wilhelmson Silfvén blev det bl.a. ett omskrivet VM i Tryon men också en 

fantastisk comeback med ”Anton” vid Sweden International Horse Show. Vi är glada över att 

Tinne fortsätter att representera DRK liksom stallkamraten Caroline Darcourt. Beata 

Söderberg/Select kom 5a i Grand Prix U25 samt 2a i küren på Falsterbo Horse Show. Beata 

kom även 5a vid Elmia Scandinavian Horse Shows 4årsfinal med Atterupsgaards Miley. 2019 

är hon med i landslagets utmanartrupp till U25. 

 

DIV 1: Laget med Norea Kjerrman, Susanne Ekdahl och Anne Andersson kom 6a i såväl 

omg 1 som i omg 2. Lagledare: Anne Andersson  

 

DIV 2: Ingela Carholt, Ammie Walker och Madeleine Näs startade omg 1. Efter ett upprop på 

Facebook fick vi med kort varsel ihop ett lag till omg 2: Ammie, Pia Lundman och Amelie 

Hult. Lagledare: Madeleine Näs. 

 

DIV 3: Omg 1 avgjordes hemma med många fina placeringar för DRK! Laget med Pi 

Eldblom/Ria, Elin Jutebring/Hillary och Sandra Westerberg/Blis kom 5a. Vid omg 2 kom 

laget med Pia Lundman/Zafira, Alexandra Magnusson/Hillary och Hermine Pagmar 

Hansson/Whity 8a. Laget tog sig till final och laget med Pia/Zafira, Elin /Hillary och 

Sandra/Blis kom 6a! Lagledare: Hermine/Pia. 

 

DM: Jennie Fröcklin/Arriba kom 5a. 

 

NM, ponny: Hedda Thunberg/Brave Heart kom 5a i den individuella NM-finalen. Hedda 

ingick även i laget som återigen tog hem ett NM-silver. Hedda/Brave Heart tog en ind 5e 

placering i lagklassen. 

 

SM: Filippa Undvall/Angelo tog SM-silver i Kat C, gr.2. Hedda/Brave Heart slutade 4a i SM-

finalen för Kat D, gr.1 och i samma klass slutade Tilde Larsson/Hedemand’s Megare 7a! 

Hedda, Filippa och Tilde tog flera framstående individuella placeringar under helgen. Även 

Evelyn Fägnell, Jenny Målar och Agnes Blomkvist var på plats. 



LAG-SM: Vid omg 1 av Elitdressyren zon central kom laget med Olivia Smith/Okidoki, 

Jennifer Bredberg/Scheckenhofs Orkan och Jenny Målar/Oleander 5a. Vid omg 2 kom endast 

2 ekipage från DRK till start men då laget inte strök sig fick de fortsätta med omg 3 där laget 

med Evelyn Fägnell, Jennifer och Olivia slutade 6a. Lagledare: Annelen Bredberg. 

Div 1: Laget med Filippa Eriksson Settergren, Evelyn Fägnell, Jenny Målar, Malin Bredberg och 

lagledare Mi Settergren tog silver i finalen! Dessförinnan vann laget med Evelyn, Jenny och 

Malin omg 2. Laget med Filippa, Malin, Tilde och lagledare Åsa Larsson kom 3a i omg 1. 

 

Div 2: Laget med Thea Karlin, Hedda Gummesson, Lovisa Nordenadler och Madeleine 

Carlsson tog sig till final! Finalen gick dock i en högre klass så laget valde att inte starta. 

Laget kom 4a i omg 2 och vid omg 1 kom laget med Hedda, Thea, Lovisa 5a! Lagledare: 

Madde Näs. 

 

.Div 3: Ridskolelaget med Lovisa Nordenadler/Victor, Miranda Edsparr/Geisha och Hedda 

Gummesson/Annie red omg 1 och 2 med flera fina individuella placeringar. Lagledare: 

Madde Näs.  

 

PLAN 2019: Pytt Hamberg ordnar många aktiviteter för ponnyryttarna. Men vi behöver hjälp 

avseende seniorerna/häst – hör av er till TK om ni vill engagera er för dressyren! Vi fortsätter 

att ha med lag i alla divisioner, för såväl ponny som häst. Vi ska ha roligt på tävlingarna 

tillsammans och verka i enlighet med DRKs värdegrunder.  

//Hermine Pagmar Hansson, lagledare Div 3 

 

 

 

HOPPNING LAG OCH INDIVIDUELLT 
 

2018 var ett mellanår för hoppgänget, flera ponnyryttare håller på att etablera sig på stor häst. 

DRK var ändå representerade med flera ekipage både internationellt och i Sverige på SM, 

Baltic Cup och andra stora internationella tävlingar runtom i Sverige. Vi hade lag både på stor 

häst och ponny i division 1 och 2. Ny lagledare på ponny i år, Thomas Carlsson rapporterar; 

 

Att laghoppning är givande på många sätt blev vi varse om under 2018 års upplaga av 

Ponnysallsvenskans division 2 hoppning. 2 veckor innan första start var det oklart om DRK 

skulle ställa upp med lag men med en hel del laddade ponnyryttare och engagerade föräldrar 

kom vi till start med fyra ponnyer, ryttare, föräldrar och groomar. Med en b-ponny och tre D-

ponnyer kämpade vi oss från ett intressant läge efter 1:a omgången till att komma 6:a totalt av 

22 deltagande lag. Laget bestod av Hedda Gummesson, Sara Andersson, Anna Ackerfeldt och 

Madeleine Carlsson. 

  

Laghoppning är något som är viktigt för utövarna i vår sport då man som oftast är ensam med 

sin ponny och ska i tävlandet prestera på någon minut efter ofta veckor av förberedelser. Att 

känna den trygghet och gemenskap som laget ger skapar både fokus och styrka hos ryttarna. 

Det är därför viktigt att vi försöker göra allt för att få till lagmomentet. 

Stora fördelarna vi har i Sverige är att vi har divisioner för alla nivåer och det gör att ingen 

behöver känna trycket att det är en för svår eller enkel utmaning man ställs inför. Nu ser vi 

fram emot säsongen 2019 där vi hoppas på deltagande i division 1,2 och 3. Vi får se om 

ekipagen i division 1 kan ta oss tillbaka till elit igen. 

// Bettan Lindberg och Thomas Carlsson 

 

 

 

 



 
 

 

DJURSHOLMS RIDSKOLA 

 

Ridskolan har ca 950 ridande fördelat på ca 80 tillfällen, varav en hel del handikappridning. 

Till detta använder vi 60 hästar varav 30 ponnyer.      
Vi har haft följande anställda Eva Ulf, Åsa Stierna, Gunnel Bergqvist, Natasha Brehammar, Emelie Liljedahl, 

Karima Audia, Karin Karlsson, Madde Näs, Johanna Strömberg, Maria Lindh, Marie Andell, Elin Bratt 

Carlos Sousa, Elsa Blomqvist, Josse Severgårdh, Tina Rosén, Therese Waerner, A-C Ramnefalk,  

Michele Van De Velde, Micke Wicklund, Hanna Hogfors, Ellinor Lindeborg. Även en del extraanställda. 

          
Våra hästar skos av Hasse Westerberg och Hasse Wigren. Rolf Lusth lagar och snickrar. 

          
Under sommaren hade vi ca 20 ridläger och kurser.     
Under julen en hel del kurser och ridläger.              
Instruktörerna har deltagit i ett flertal vidareutbildningar i både hoppning, dressyr och pedagogik.  

          
Ridskolehästarna tävlar en hel del både internt och externt.     
          
Stora hästarna och ponnyerna tävlade div 3 hoppning och dressyr, med flera lagplaceringar och individuella  

placeringar. 

 

Ponnylaget i hoppning slutade 3:a.       
          
På Stockholms mästerskapet i hoppning ponny: 1:a Ulrika Norman-Torsten, 2:a Tekla Holmlund-Torsten, 

1:a Natalie Reyes-Top Esprit, 3:a Tess Kotsinas- GT     
Vi har deltagit i Stockholms cupen i hoppning o dressyr både på ponny o häst.  
          
På hästfronten har vi köpt in följande nya hästar:      

   Heter egentligen:     
Jojje 2006 imp Irland Ballygawleys GI Joe     
Jusse 2010  Just My Inspiration     
Molle 2011  Mollstabergs Magnum     
Walter 2013 Imp Polen        
Donovan 2012         
Hugo 2012 Imp Holland Humorist      
Gubben 2006 imp Lettland Gobeléns      
Ior 2014 imp Lettland Orions       
Junior 2008 Imp Ungern       
Kalle 2006 Imp Danmark Kallestrups Iparus O´share    
Favorit 2012 Imp Irland De Faoite      
          
Några hästar har också försvunnit:       
Imse, Legacy, Murphy, Cervantes och Solaris har fått vandra vidare till de evigt gröna ängarna. 

Jackson, Donner, Agadir o Smurre har flyttat till andra ägare.    
                    
Vi hoppas att alla våra ryttare har haft ett bra år och att vi bara får det bättre och bättre! 

 

//Eva Ulf 
 

 



 


